# 《2020年助產士(寬免費用)規例》 (第162章,附屬法例E)

# Midwives (Fee Concessions) Regulation 2020

(Cap. 162 sub. leg. E)

版本日期 Version date 1.7.2020

# 經核證文本 Verified Copy

(《法例發布條例》(第614章)第5條) (Legislation Publication Ordinance (Cap. 614), section 5)

如某內頁的頁底標明:

- "經核證文本";及
- 以下列表顯示的該頁的最後更新日期,

該頁所載條文即視作於上述"版本日期"的正確版本。

此文本所載條文,如並非正在實施,會有附註作說明。

A provision is presumed to be correctly stated as at the above version date if it is on a page marked at the bottom with:

- the words "Verified Copy"; and
- the last updated date shown in this table for the page.

Any provision included in this copy that is not in force is marked accordingly.

條文 Provision	頁數 Page number	最後更新日期 Last updated date	
整條 Whole	1—4	1.7.2020	

#### 尚未實施的條文 / 修訂 ——

尚未實施的條文及修訂的資料,可於「電子版香港法例」(https://www.elegislation.gov.hk) 閱覽。

#### Provisions / Amendments not yet in operation —

Please see Hong Kong e-Legislation (https://www.elegislation.gov.hk) for information of provisions and amendments not yet in operation.

 E-1
 E-2

 第 162E 章
 Cap. 162E

 制定史
 Enactment History

本為 2020 年第 101 號法律公告

Originally L.N. 101 of 2020

T-1

第 162E 章

Cap. 162E

T-2

# 《2020 年助產士(寬免費用)規例》 (第 162 章,附屬法例 E) 目錄

# Midwives (Fee Concessions) Regulation 2020 (Cap. 162 sub. leg. E)

## **Contents**

條次		頁次	Section		Page
1.	生效日期	1	1.	Commencement	2
2.	釋義	1	2.	Interpretation	2
3.	首次註冊費	1	3.	Fees for first registration	2
4.	執業證明書的費用	1	4.	Fees for practising certificates	2
5	失效日期	3	5	Exniry	4

1

第 **162E** 章 第 **1**條

2 Cap. 162E

## 《2020年助產士(寬免費用)規例》

(由行政長官會同行政會議根據《助產士註冊條例》(第162章)第23(1)條訂立)

[2020年7月1日]

#### 1. 生效日期

本規例自 2020 年 7 月 1 日起實施。

#### 2. 釋義

在本規例中 ——

**費用附表** (Fees Schedule) 指《助產士註冊 (費用) 規例》(第 162章, 附屬法例 B) 的附表;

**寬免期** (concession period) 指 2020 年 7 月 1 日至 2023 年 6 月 30 日 (該兩日亦包括在內)期間。

#### 3. 首次註冊費

- (1) 費用附表第 1(a) 項受本條所規限。
- (2) 如註冊助產士的首次註冊在寬免期內生效,須就該項註 冊繳付的費用是 \$0。

#### 4. 執業證明書的費用

- (1) 費用附表第3項受本條所規限。
- (2) 在第(3)款的規限下,如執業證明書在寬免期內生效,須 就發出該證明書繳付的費用是 \$0。
- (3) 如向某人發出的超過一張執業證明書,均在寬免期內生效,則第(2)款只就該等證明書中最早生效者而適用。

## Midwives (Fee Concessions) Regulation 2020

(Made by the Chief Executive in Council under section 23(1) of the Midwives Registration Ordinance (Cap. 162))

[1 July 2020]

#### 1. Commencement

Section 1

This Regulation comes into operation on 1 July 2020.

#### 2. Interpretation

In this Regulation—

concession period (寬免期) means the period from 1 July 2020 to 30 June 2023 (both dates inclusive);

Fees Schedule (費用附表) means the Schedule to the Midwives Registration (Fees) Regulation (Cap. 162 sub. leg. B).

#### 3. Fees for first registration

- (1) Item 1(a) of the Fees Schedule is subject to this section.
- (2) The fee payable for the first registration as a registered midwife that takes effect during the concession period is \$0.

#### 4. Fees for practising certificates

- (1) Item 3 of the Fees Schedule is subject to this section.
- (2) Subject to subsection (3), the fee payable for the issue of a practising certificate that takes effect during the concession period is \$0.
- (3) If more than one practising certificate issued to a person takes effect during the concession period, subsection (2) applies, as

最後更新日期 1.7.2020 Last updated date
Verified Copy 1.7.2020

3

far as those certificates are concerned, in relation only to the certificate that first takes effect.

4

### 5. 失效日期

本規例在2023年6月30日午夜失效。

## 5. Expiry

This Regulation expires at midnight on 30 June 2023.

最後更新日期 1.7.2020 Last updated date Verified Copy 1.7.2020